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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 1917 din 31.03.2017 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 31 martie 2017, ora 1300 
 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

(lipseste domnul consilier Nicu Doru) din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

▪ Domnul Luchian Laurentiu, referent(manager RECL) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

▪ Doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

▪ Doamna Malos Adriana, director Scoala nr.1 sat Draxeni, comuna Rebricea. 

▪ Domnul Macsim Vasile, preot paroh la Parohia Draxeni;  

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, MORARIU IONEL. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 151 din 22.03.2017 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 31 martie 

2017, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind revocarea Hotararii Consiliului local al 

comunei Rebricea, nr. 16/28.02.2017 privind aprobarea concesionării directe a unei 

suprafețe de teren de 933 mp aparținând domeniului privat al comunei Rebricea, 

județul Vaslui, situat în intravilanul satului Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni din 

comuna Rebricea, pentru construirea unei biserici. 

2. Proiect de hotarare privind darea in folosinta gratuita a terenului in 

suprafata de 933 mp aparținând domeniului privat al comunei Rebricea, județul 

Vaslui, situat în intravilanul satului Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni, pentru 

construirea unei biserici. 

3. Proiect de hotarare privind implementarea proiectului ” Investiţii pentru 

Reducerea Poluării cu Nutrienţi în comuna Rebricea ”. 

4. Proiect de hotarare privind concesionarea, fara licitatie publica, a unui 

spatiu apartinand domeniului privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 
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5. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru 

Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu 

apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul 

Vaslui. 

6. Proiect de hotarare privind privind stabilirea normativelor de cheltuieli 

proprii pentru Consiliului local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria 

comunei Rebricea. 

7. Proiect de hotarare aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 

2017 si estimarile pe anii 2018 – 2020. 

8. Interpelari si raspunsuri. 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind revocarea 

Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 16/28.02.2017 privind aprobarea 

concesionării directe a unei suprafețe de teren de 933 mp aparținând domeniului privat al 

comunei Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul satului Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni 

din comuna Rebricea, pentru construirea unei biserici. 

 - Dau cuvântul doamnei Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind revocarea Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, 

nr. 16/28.02.2017 privind aprobarea concesionării directe a unei suprafețe de teren de 933 mp 

aparținând domeniului privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul satului 

Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni din comuna Rebricea, pentru construirea unei biserici. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea concesionării 

directe a unei suprafețe de teren de 933 mp aparținând domeniului privat al comunei Rebricea, 

județul Vaslui, situat în intravilanul satului Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni din comuna 

Rebricea, pentru construirea unei biserici. 

 

DISCUTII: 

 

 Domnul primar spune ca si institutia are o parte din vina, deoarece asa cum reiese din adresa 

primita de la prefectura, ar fi trebuit ca terenul sa fie inscris in cartea funciara si apoi sa se 

concesioneze.Totodata, face precizarea ca, preotul Mascim Vasile a fost foarte suparat cand a auzit ca 

aceasta concesionare se va face pentru suma de 300 lei/an, considerand ca suma este prea mare.  

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind revocarea 

Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 16/28.02.2017 privind aprobarea 

concesionării directe a unei suprafețe de teren de 933 mp aparținând domeniului privat al 

comunei Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul satului Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni 

din comuna Rebricea, pentru construirea unei biserici. 

 

  Supunem la vot: 
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              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind darea in folosinta gratuita a 

terenului in suprafata de 933 mp aparținând domeniului privat al comunei Rebricea, județul 

Vaslui, situat în intravilanul satului Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni, pentru construirea unei 

biserici. 

 - Dau cuvântul domnului  Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind darea in folosinta gratuita a terenului in suprafata de 

933 mp aparținând domeniului privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul 

satului Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni, pentru construirea unei biserici. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind darea 

in folosinta gratuita a terenului in suprafata de 933 mp aparținând domeniului privat al comunei 

Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul satului Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni, pentru 

construirea unei biserici. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar spune ca acesta este primul pas, darea in folosinta pentru 49 ani, dar se poate 

transmite dreptul de proprietate catre biserica si inainte de ajungerea la termen.Pentru accesarea unor 

proiecte cu finantare europeana, conditia de baza este ca biserica sa fie proprietar al terenului, iar darea 

in folosinta nu tine loc de act de proprietate. 

 Preotul paroh, Macsim Vasile intreaba daca se mai stie ceva de actele care trebuiau sa vina de la 

Comisia Judeteana de Fond Funciar Vaslui pentru terenul de la Biserica Draxeni. 

 Domnul primar raspunde ca momentan nu s-a primit nici o hotarare. 

 Preotul paroh, Macsim Vasile ii multumeste domnului viceprimar pentru implicare si 

promptitudine, in sensul ca atunci cand a fost solicitat sa  mobilizeze beneficiarii de la ajutor social 

pentru executarea unor lucrari la biserica a raspuns afirmativ.Totodata, ii informeaza pe membrii 

consiliului local ca intentioneaza ca in cel mai scurt timp sa acceseze fonduri europene pentru 

dezvolatarea si aplicarea unor activitati cu caracter social.Valoarea unui proiect este de 400000 euro.Cu 

aceste fonduri, se poate construi o cladire pentru a gazdui persoane in dificultate si se poate oferi zilnic 

o masa calda familiilor vulnerabile.Singura problema este inexistenta unui teren, de aceea vine cu 

propunerea ca din domeniul prival al comunei, sa i se atribuie bisericii o suprafata cu aceasta destinatie. 

 Domnul primar spune ca ar exista o solutie si face referire la terenul care este dat pentru 

construirea unei gradinite. 

 Preotul paroh, Macsim Vasile spune ca aceasta suprafata ar ajuta la functionarea centrului, in 

sensul ca s-ar putea cultiva legume, necesare pentru hrana zilnica preparata pentru beneficiari. 

 Domnul consilier Topor Corneliu-Romica il felicita pe parintele Macsim pentru intentiile sale si 

pentru activitatea desfasurata in comunitate. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind privind darea 

in folosinta gratuita a terenului in suprafata de 933 mp aparținând domeniului privat al comunei 

Rebricea, județul Vaslui, situat în intravilanul satului Tufeștii de Jos, Parohiei Draxeni, pentru 

construirea unei biserici. 
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  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind implementarea proiectului ” 

Investiţii pentru Reducerea Poluării cu Nutrienţi în comuna Rebricea ”. 

 - Dau cuvântul domnului  Luchian Laurentiu-Nicolae, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind implementarea proiectului ” Investiţii 

pentru Reducerea Poluării cu Nutrienţi în comuna Rebricea ”. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

implementarea proiectului ” Investiţii pentru Reducerea Poluării cu Nutrienţi în comuna 

Rebricea ”. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar spune ca acest proiect este foarte bun pentru comunitate.Daca il implementam 

vom primi ca si dotare, un tractor cu remorca.Mai trebuie sa gasim locatia pentru amplasarea 

platformei.Regula de baza si cea mai importanta pentru eligibilitate este ca distanta dintre ultima 

locuinta si platforma sa fie de 500 m si sa deserveasca toate localitatile din comuna.Dupa cum se stie 

foarte multi oameni isi duc gunoiul de la animale pe terenul proprietate personala, dar ceea ce nu 

cunoaste omul este ca APIA nu-ti acorda subventie daca il depozitezi chiar si in capatul tarlalei. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

implementarea proiectului ” Investiţii pentru Reducerea Poluării cu Nutrienţi în comuna 

Rebricea ”. 

 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind concesionarea, fara licitatie 

publica, a unui spatiu apartinand domeniului privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 
 - Dau cuvântul domnului  Luchian Laurentiu-Nicolae, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind concesionarea, fara licitatie publica, a 

unui spatiu apartinand domeniului privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 
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 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

concesionarea, fara licitatie publica, a unui spatiu apartinand domeniului privat al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui. 
 

 DISCUTII : 

 

 Domnul consilier Zaharia Vasile spune ca oamenilor din satele Draxeni, Tufestii de Jos si Bolati 

le este foarte greu fara un medic de familie. 

 Domnul consilier Vatavu Titi intreaba daca se concesioneaza si terenul. 

 Domnul primar spune ca da, doar suprafata de 200 mp., iar restul ramane la dispozitia primariei, 

poate mai dam un loc de casa.  

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

concesionarea, fara licitatie publica, a unui spatiu apartinand domeniului privat al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui. 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din 

municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei  Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului comunei 

REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară de utilitati 

publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, 

Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

   - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din 

municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

  

 DISCUTII : 

 

 Domnul consilier Zaharia Petrea intreaba daca primaria plateste o cotizatie catre asociatie. 

 Domnul primar raspunde ca da, platim o cotizatie de 3000 lei/an.  

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind acordarea 

unui mandat special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei 

pentru Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de 

canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 
   

  Supunem la vot: 
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              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind stabilirea normativelor de 

cheltuieli proprii pentru Consiliului local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria 

comunei Rebricea. 

 - Dau cuvântul domnului  Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea normativelor de cheltuieli proprii pentru 

Consiliului local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria comunei Rebricea. 

   - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea normativelor de 

cheltuieli proprii pentru Consiliului local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria 

comunei Rebricea. 

  

 DISCUTII : 

 

 Domnul primar precizeaza ca anul trecut institutia s-a incadrat in suma aprobata prin hotarare si 

nu s-a depasit consumul de carburant. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind stabilirea 

normativelor de cheltuieli proprii pentru Consiliului local, serviciile publice subordonate acestuia 

si Primaria comunei Rebricea. 
   

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2017 si estimarile pe anii 2018 – 2020. 

 - Dau cuvântul domnului  Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 

2017 si estimarile pe anii 2018 – 2020. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2017 si estimarile pe anii 2018 – 2020. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 
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sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2017 si estimarile pe anii 2018 – 2020. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2017 si estimarile pe anii 2018 – 2020.

  

 DISCUTII : 

 

 Domnul consilier Nantu Costel considera ca suma alocata pentru drumuri este insuficienta. 

 Domnul consilier Morariu Ionel este de aceeasi parere si spune ca drumul de la Ratesu-Cuzei 

spre Bolati este degradat si propune ca imprastiatul pietrii care va fi achizitionata sa se faca de catre 

primarie cu utilajul din dotare si doar tasarea sa fie efectuata cu un utilaj inchiriat de la o firma, asfel se 

vor plati mai putini bani pentru lucrari. 

 Domnul viceprimar spune ca nu avem toate dotarile pentru executarea acestor lucrari.Primaria 

are doar buldoexcavatorul, transportul si imprastierea pietrisului trebuie facut cu un alt utilaj. 

 Domnul primar vine cu precizarea ca la dezvoltare s-a alocat o suma mai mare in cazul in care 

proiectele depuse cu finantare europeana vor fi declarate eligibile, primaria va trebui sa vina cu suma 

pentru cofinantare.In cazul in care proiectele nu vor fi eligibile, suma poate fi transferata printr-o 

rectificare la sectiunea drumuri. 

 Domnul Robac Florin arata faptul ca majoritatea drumurilor sunt degradate. 

 Domnul consilier Zaharia Vasile readuce in discutie canalul si santul din fata locuintei sale si 

solicita ca aceasta problema sa fie remediata cat mai curand.Dumnealui spune ca nu este proprietarul 

terenului pana la parau.Reparatia acestei rigole costa apoximativ 10.000 lei. 

 Domnul viceprimar spune ca banii pentru aceste reparatii ar trebui alocati din fondul de la 

calamitati, nu de aici.Din punctul de vedere al dumnealui podurile din satele Tatomiresti, Bolati si 

Ratesu-Cuzei sunt o prioritate, deoarece sunt pe punctul de a se prabusi.Aceste poduri nu au putut fi 

incluse in proiecte, deoarece valoarea pentru constructie a fost mare. 

 Domnul consilier Zaharia Vasile considera ca vinovat pentru degradarea rigolei este inginerul, 

dirigintele de santier de la lucrarea de modernizare a drumului comunal Draxeni, deoarece nu a 

respectat cotele din proiect. 

 Domnul viceprimar intreaba daca paraul din fata nu are zona de protectie. 

 Domnul consilier Zaharia Vasile raspunde ca nu exista. 

 Domnul viceprimar propune sa fie alocata o suma mai consistenta satelor Craciunesti si 

Tatomiresti, motivand ca in satele Ratesu-Cuzei, Bolati si Draxeni, in anii precedenti s-au facut multe 

investitii. 

 Domnul consilier Vatavu Titi este nemultumit de faptul ca pentru satul Tufestii de Jos nu s-au 

alocat bani pentru sistem de alimentare cu apa, deoarece jumatate din sat este afectata de lipsa apei 

potabile. 

 Domnul primar spune ca stie de aceasta problema, dar reaminteste membrilor consiliului local 

ca pana in anul 2020 nu se poate investi pentru aductiunea de apa in satul Tufestii de Jos.Totodata, 

domnul primar argumenteaza de ce trebuie achizitionata o masina noua.Dacia Papuc nu mai este 

eficienta, necesita numeroase reparatii si consuma foarte mult carburant.In 2016 s-au cheltuit 20000 lei 

pentru reparatii la Logan si Dacia Papuc.In acest an, institutia intentioneaza  sa construiasca un gard de 

imprejmuire in spatele primariei. 

 Domnul consilier Morariu Ionel este de parere ca aceasta investitie nu este o prioritate si crede 

ca ar fi mai bine sa se faca gardul si portile de la scoala din satul Tatomiresti sau sa se faca reparatii la 

scoala din satul Ratesu-Cuzei. 

 Doamna Onu Alina-Elena o intreaba pe doamna contabil daca aceste reparatii nu pot fi suportate 

din bugetul scolii. 

 DoamnaBaciu Violeta raspunde ca da, reparatiile de la scoli pot fi facute din bugetul scolii. 

 Domnul viceprimar spune ca Agentia judeteana de fotbal ne impune ca de la anul viitor, pentru 

a mai juca in liga judeteana trebuie sa amenajam tribuna pentru spectatori, de aceea considera necesar 

alocarea unei sume pentru constrirea acesteia.Totodata propune ca din banii alocati la drumuri sa fie 

reparate podurile. 
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 Doamna contabila spune ca se pot repara, dar doar 40 % din valoarea de inventar poate fi 

suportata din bugetul local. 

 Domnul primar prezinta cererile preotilor parohi Macsim Vasile, Luca Bogdan Vasile, Avram 

Vasile, Zabava Marius-Constantin, prin care solicita alocarea unor sume din bugetul local pentru 

reparatii, dotari, constructii, picturi, etc. la cele 8 biserici din comuna Rebricea.Pentru culte a fost 

repartizata suma de 50000 lei.Va rog domnilor consilieri sa analizati din nou aceste cereri si sa stabiliti 

suma care se va repartiza pentru fiecare biserica. 

 Domnul consilier Vatavu Titi propune ca suma sa fie repartizata in mod egal. 

 Domnul consilier Robac Florin intreaba daca dupa primirea si cheltuirea sumei preotii aduc 

facturi ca si justificare. 

 Doamna contabil Baciu Violeta-Elena raspunde ca da, se aduc facturi pentru fiecare banut. 

 Doamna Onu Alina-Elena considera ca, verificarea materialelor achitate de catre preoti poate fi 

facuta de catre consiliul parohial. 

 Domnul consilier Zaharia Vasile propune ca pentru Parohia Draxeni sa fie alocata suma de 

30000 lei, deoarece sunt trei biserici. 

 Domnul primar arata faptul ca acolo unde s-au facut constructii s-au alocat mai multi bani. 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca banii ar trebui impartiti in mod egal, dar precizeaza ca 

este in asentimentul domnului Nantu si sustine ca pentru Biserica de la Ratesu-Cuzei solicitarea este 

nejustificata, in sensul ca exista deja o magazie pentru lemne. 

 Doamna consilier Doroftei Ionela si domnul primar sunt de parere ca pentru construirea 

praznicarului de la Rebricea au fost alocati suficienti bani si ambii nu inteleg de ce necesita reparatii 

capitale dupa cativa ani de la construire. 

 Domnii consilieri de pe satele Ratesu-Cuzei si Rebricea au propus ca sumele pentru bisericile 

din aceste sate sa fie repartizate pe celelalte sate. 

 Domnul primar propune si supune la vot repartizarea sumelor si membrii consiliului local au 

hotarat astfel: 

➢ Biserica Tatomiresti – 6500 lei; 

➢ Biserica Craciunesti – 7750 lei; 

➢ Biserica Bolati – 6250 lei; 

➢ Biserica Draxeni – 6250 lei; 

➢ Biserica Tufestii de Jos – 17000 lei; 

➢ Biserica Sasova – 6250 lei; 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2017 si estimarile pe anii 2018 – 2020.   

   

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

   8. Interpelari si raspunsuri. 

 8.1. Domnul primar spune ca trebuie adoptata o hotarare prin care sa modificam taxa pentru 

canalizare.La implementarea proiectului, impreuna cu cei de la AQUAVAS prin SF am stabilit un tarif 

de 3,5 lei/mc.Consider ca totalizat cu taxa de la apa este prea scump. 

       Doamna Onu Alina-Elena propune ca persoana responsabila cu functionarea, intretinerea si 

verificarea sistemului de canalizare sa intocmeasca o nota de fundamentare prin care sa propuna 

modificarea tarifului si astfel printr-un proiect de hotarare si cu avizul comisiilor va fi adoptata o 

hotarare. 
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 8.2.Domnul primar prezinta cererea domnului Scantee Fanica, prin care solicita un ajutor de 

urgenta, necesar pentru inmormantarea fratelui sau, Scantee Neculai care a fost beneficiar al Legii nr. 

416/2001 privind venitul minim garantat. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Nicu Doru), se aproba. 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al comunei 

Rebricea, pentru data de 28 aprilie 2017, ora 1300, ce va avea loc la sediul administrativ al Primăriei 

comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

1. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului 

local, pentru trimestrul I, anul financiar 2017. 

2. Proiect de hotarare privind incetarea de drept a mandatului de 

consilier al domnului Nicu Doru. 

3. Interpelari si raspunsuri. 

 

 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR,  

             Consilier, Morariu Neculai                                                 p. Onu Alina – Elena  


